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Председник Социјалдемократске странке Борис Тадић изјавио је данас да ће Србија
врло озбиљно морати да размотри могућност посебних савеза са НАТО, можда чак и
пуноправно чланство у тој војној алијанси у будућности.

  

"То питање морамо нормално да продискутујемо у нашој јавности, а не да говоримо
-сјајна је политичка неутралност, ако знамо да је она економски неодржава у наредних
20 година. Морамо грађанима рећи шта нас чека у наредних 20 година врло јасно", каже
Тадић за РТС.

  

  

Наводећи да то није популарно рећи јер иза те политике данас стоји од пет до 10 одсто
становника, Тадић наводи да грађани треба да буду свесни да је НАТО мост до кога
ћемо ми долазити у наредном периоду и који ћемо можда морати да пређемо.

  

"Ту постоји потреба да се на референдуму грађани изјасне, иако по Уставу то није
нужно", рекао је Тадић, позивајући се на речи генералног секретара НАТО Јенса
Столтенберга који каже да ниједна земља не треба на силу да постане чланица НАТО
него вољом својих грађана.

  

Говорећи о могућности уласка СДС у Владу Србије после реконструкције, Тадић каже
да никада није имао амбицију да уђе у владу и да СДС није чланица владе јер не види
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сврху да буде у влади.

  

"Упркос понуди да уђемо и у републичку и у покрајинску владу, ми то нисмо урадили",
каже Тадић и наводи да је он политичар који нема ниједну амбицију коју није остварио у
политици и да не постоји ништа што није радио у свом животу у сфери политике.

  

"Немам тај сан као Ивица Дачић, да постанем премијер, министар спољних послова",
рекао је Тадић.

  

На питање која је будућност СДС, Тадић понавља да та странка неће улазити ни у
републичку ни у покрајиснку владу.

  

"После избора ћемо размишљати шта ћемо радити", каже Тадић.

  

Говорећи о влади у сенци ДС, Тадић је рекао да та влада у сенци нема програм и да је
бесмислено да се сведе на то да на конференцијама за новинаре износи своје ставове о
потезима Владе Србије.

  

Поводом навода о могућној кандидатури за новог генералног секретара УН, Тадић
наводи да су то медијске спекулације.

  

"Да сам имао намеру да постанем генерални секретар УН ја бих морао пре неколико
година да кренем у кампању", каже Тадић.

  

Он је навео и да Вук Јеремић има озбиљне проблеме да буде кандидат за генералног
секретара УН јер не може нико то постати ако једна земља чланица Савета безбедности
УН стави "вето".
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"Јеремић има неколико таквих земаља које ће рећи вето", додао је Тадић.

  

(Танјуг-РТС)
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